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Zápis z jednání
Dopravní komise Rady kraje Vysočina č. 1/2010

konaného dne 29. 1. 2010

Přítomni:
1. Miroslav Báňa (předseda) 7. Stanislav Jirků
2. Jaroslav Doležal 8. Jiří Jež
3. Luboš Kabátek 9. Milan Plodík
4. Petr Horák 10. Jaroslav Lebruška
5. Vladimír Černý 11. Václav Kodet
6. Jan Nekula (místopředseda)

Nepřítomni (omluveni):
1. Hana Strnadová (tajemnice)

Hosté:
1. Jan Míka (ředitel KSÚSV)
2. Pavel Bartoš (ODSH)

Program:
1. Zahájení;
2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání;
3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí a 

souvislých oprav (zařazení pod čarou);
4. Projednání dalších požadavků měst a obcí;
5. Informace ke schválení rozpočtu na rok 2010;
6. Informace o státním odborném dozoru v nákladní dopravě za rok 2009;
7. Informace k vyhodnocení přílohy D1 a D2 rozpočtu kraje v roce 2009;
8. Diskuse, různé;
9. Závěr.

1. Zahájení 
Miroslav Báňa, předseda Dopravní komise Rady kraje Vysočina, přivítal všechny přítomné 
a zahájil jednání. Dle počtu přítomných členů konstatoval, že je komise usnášeníschopná. 
Přednesl návrh programu, který byl 11 hlasy schválen. K zápisu z minulého zasedání nebyly 
vzneseny žádné připomínky.

2. Kontrola splnění usnesení z minulých jednání
Pavel Bartoš sdělil, že všechny úkoly z minulých jednání byly splněny. Informoval o dalším 
průběhu jednání s obcemi Oslavička a Velká Losenice.
Dopravní komise vzala informace na vědomí a nedoporučuje převzít do vlastnictví kraje 
Vysočina místní komunikaci na Telečkov.
S obcí Velká Losenice se pokračuje v jednání.
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Plán činnosti dopravní komise byl radou kraje schválen.

3. Projednání zařazení nových požadavků do zásobníku – pořadníku investičních akcí a 
souvislých oprav (zařazení pod čarou)
Herálec
Žádost obce o zařazení opravy silnice mezi obcemi Herálec a Vortová do plánu oprav. Jedná se 
o komunikaci III. třídy, která prochází hranicemi kraje Vysočina a Pardubického kraje. Dle 
prověření KSÚSV odpovídá tato komunikace stavu komunikací III. tříd.
Závěr:
Dopravní komise doporučuje pokračovat v údržbě komunikace běžným způsobem.

Luboš Kabátek doporučil zkontrolovat nově opravené úseky na komunikaci II/602.

Jaroslav Doležal informoval o opravě komunikace II/339, která se prováděla vloni. Zbývá zde 
úsek zhruba 900 m silnice II/388, který by doporučil také opravit.

4. Projednání dalších požadavků měst a obcí
Nebyla doručena žádná žádost.

5. Informace ke schválení rozpočtu na rok 2010
Pavel Bartoš rozdal členům komise přílohy D1 a D2 rozpočtu kraje Vysočina na rok 2010.
Rozpočet v kapitole Doprava byl schválen ve výši 1,39 mld. Kč, což odpovídá 87% rozpočtu 
z roku 2009. Snížení bylo realizováno snížením  příspěvku na investiční opravy, v letošním roce 
nebudou realizovány dotace na pasporty místních komunikací a na dětská dopravní hřiště. 
Současně byl také snížen příspěvek na provoz KSÚSV.
Příspěvek na provoz KSÚSV byl schválen ve výši 694 885 tis. Kč, což odpovídá 87% rozpočtu 
z roku 2009. Z toho:

- příspěvek na provoz KSÚSV – 520 mil. Kč;
- částka na souvislé opravy silnic II. a III. tříd a opravy mostů (příloha D1) – 124 285 tis. 

Kč;
- odpisy silničního majetku – 48 800 tis. Kč;
- protihluková opatření – 1,8 mil. Kč.

Příloha D2 – Investice v dopravě - byla schválena ve výši 135 mil. Kč, což odpovídá 75% 
rozpočtu z roku 2009.
Na rok 2010 je naplánováno také sčítání dopravy, na které je v rozpočtu kraje vyčleněno 10 mil. 
Kč.

Usnesení 001/01/2010/DK
Dopravní komise Rady kraje Vysočina
bere na vědomí
informace ke schválení rozpočtu na rok 2010.
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).

6. Informace o státním odborném dozoru v nákladní dopravě za rok 2009
Pavel Bartoš informoval o kontrolách v provozovnách dopravců. U dopravců v nákladní dopravě 
proběhlo 92 kontrol, v osobní dopravě 6 kontrol. Celkem bylo zkontrolováno 34 530 kotoučků 
a tachografů. Silniční kontroly proběhly na 489 vozidlech a zkontrolováno bylo 13 375 kotoučků.
Na pokutách bylo v roce 2009 uloženo 1 181 500 Kč.
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Usnesení 002/01/2010/DK
Dopravní komise Rady kraje Vysočina
bere na vědomí
informace o státním odborném dozoru v nákladní dopravě za rok 2009.
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).

7. Informace k vyhodnocení přílohy D1 a D2 rozpočtu kraje v roce 2009
Pavel Bartoš okomentoval přílohu D1 – souvislé opravy silnic II. a III. tříd a opravy mostů. 
Celkem bylo v roce 2009 vynaloženo 333 230 tis. Kč. Původně schválený rozpočet byl ve výši 
245 700 tis. Kč, ale v průběhu roku došlo ke dvěma rozpočtovým opatřením v celkové výši 60 
mil. Kč. 
Příloha D2 – Investice v dopravě – rozpočet na rok 2009 byl schválen ve výši 180 mil. Kč, 
v průběhu roku však došlo ke snížení schváleného rozpočtu na 138,458 mil. Kč.
Proběhly také akce, které měly být původně financovány z přílohy D2, ale nakonec byly 
realizovány z Evropských fondů, nebo nedošlo k jejich realizaci z organizačních důvodů.
Do konce roku 2009 nebyly uhrazeny faktury v celkové výši cca 15 mil. Kč. Na jednání 
zastupitelstva kraje bude předložen návrh na úhradu těchto faktur z rezervy kraje.

Usnesení 003/01/2010/DK
Dopravní komise Rady kraje Vysočina
bere na vědomí
informace k vyhodnocení přílohy D1 a D2 rozpočtu kraje v roce 2009.
Usnesení bylo přijato 11 hlasy (0 proti, 0 se zdržel).

Jaroslav Doležal vznesl dotaz, zda je v plánu příprava studie na řešení kopce v Chlístově.
Václav Kodet uvedl, že projekt byl v minulosti již připravován.
Pavel Bartoš dodal, že na příští zasedání bude připravena ohledně této problematiky informace.

Luboš Kabátek zmínil systém kontroly silnic, vyjádřil názor, že je třeba, aby byli inspektoři 
KSÚSV v terénu, mapovali stav silnic v kraji Vysočina a dávali požadavky na uplatnění 
reklamace.
Požádal také o předkládání fotodokumentace k jednotlivým požadavkům na opravy komunikací.

8. Diskuse, různé
Členové komise poděkovali KSÚSV za dobře zvládnutou údržbu silnic v zimním období.
V rámci tohoto bodu byla řešena také tato problematika:

- zásoby soli – KSÚSV má v současné době zásoby na skladech zhruba na 14 dní,  nyní 
jedná s náhradními dodavateli s tím, že bude sůl k dispozici v jakémkoliv množství;

- KSÚSV připraví přehled, jak v rámci jednotlivých SÚS probíhají reklamace na opravy 
silnic;

- na příští zasedání dopravní komise bude přizvána ředitelka ŘSD paní Marie Tesařová;
- bezpečnost na železničních přejezdech a nebezpečné úseky na komunikacích v kraji 

Vysočina;
- na příští zasedání bude připraven přehled s předpokládanými realizacemi oprav silnic 

spojujících Jihlavu s bývalými okresními městy;
- kácení stromů podél silnic;
- vážení kamionů.
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9. Závěr
Termín příštího zasedání byl předběžně stanoven na pátek 26. března 2010, od 9.00 hodin.
Miroslav Báňa poděkoval přítomným členům za účast a ukončil zasedání. 

Miroslav Báňa v. r.
předseda Dopravní komise Rady kraje Vysočina

Zpracovala Dana Uchytilová dne 2. 2. 2010




